
Møteprotokoll                              

Forbundsstyret 

Møtested:  Scandic Oslo Airport Gardermoen 
Dato:   25.04.2025  
Tid:   Kl. 10:00 – 17:00  
 
Faste medlemmer som møtte: 
Endre Stakkerud  Leder 
Eivind Haugseth  Nestleder 
Camilla H. Repshus   Styremedlem  
Espen Dahl-Mortensen Styremedlem 
Inga Berit Lein   Styremedlem 
 
Vara-medlemmer som møtte: 
Solvar Nordheim  2.vara 
 
Andre inviterte som møtte: 
Joar Brosdal    Leder LKK 
Ivar Horingmo  RS ordfører 
Anders Nyhuus  RS Settevaraviseordfører 
 
Forfall: 
Eva Berdal Nygård  1.vara 
 
Referent: Inga Berit Lein 
 
 
SAKLISTE: 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.33.25 Godkjenning av innkalling og saksliste. 
FS.sak.34.25 Drøftings-, orienterings- og referatsaker. 
FS.sak.35.25 Gjennomgang av RS 2025 
FS.sak.36.25 POAG Østsibirsk Laika 
FS.sak.36.1.25 Søke NKK om stambokføring av POAG for Østsibirsk Laika 
FS.sak.36.2.25 Dekke kostnader i forbindelse med 20 DNA-analyser – POAG hos ØSL 
FS.sak.36.3.25 Endring i tekst – Avlskriterier for Østsibirsk Laika 
FS.sak 31.25 Handlingsplan 2025 
FS.sak.37.25 Eventuelt 

 

  



 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.33.25 Godkjenning av innkalling, saksliste og styreprotokoll 

 
Godkjenning av innkalling, saksliste og styreprotokoll 
 
Saksutredning: 
Dato for styremøtet har vært kjent for styremedlemmene innenfor tidsrammen og sakene har 
vært initiert av forbundsleder. 
 
Styreprotokoll fra styremøtet 07.04.2025 er tidligere sendt til styrets medlemmer for 
gjennomlesning og kommentar. 
 
 
Vedtak: 
Innkalling, saksliste og protokoll fra styremøte 07.04.2025 godkjennes. 
 
 
 

 
 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.34.25 Drøftings-, orienterings- og referatsaker 

 
Saksutredning: 

• Driftsorientering fra Forbundssekretæren. (konstituert forbundssekretær) 
o RS 
o Elghunden 
o Mail  

• Aktivitetsliste – gjennomgått  
• Evaluering avlsgranskning NEG 
• Ledermøte 25.04.25 kl.18 

o Orientering fra forbundsstyret 
 Fagsystem avl- hvor er vi -økonomi -datatilgang 
 Pyramidion v/Camilla  
 Norsk kennelklubb -Orientering om organisasjonsarbeidet i NKK 
 Jaktprøveregler utsettelse et år. 
 Utvalg i NEKF, avlsutvalg, aktivitetsutvalg. Hvordan sikre stabilitet. 
 Elghunden - Tilgang til stoff 

o Gjennomgang av RS 
 Ordfører orienterer om RS (5min) 

o Organisasjonsarbeid 



 NEKF, Områdeklubbene 
 Hvordan fase inn nye medlemmer i styrene – organisasjonskurs? 
 Etisk regler? 

o Trackeravtalen  
o Åpen post for områdeklubbene 

 
 

 
 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.35.25 Gjennomgang av RS 2025 

 
Saksutredning: 
Gjennomgang av sakene til representantskapsmøte 2025 og rutiner rundt dette. 
Personer som ordfører ønsker å foreslå til ulike oppgaver: 
Fullmaktskomite: delegat Arnulf Losvar og Tor Ivar Hovhaugholen 
Protokollfører: vikarierende forbundssekretær Inga Berit Lein. 
Underskrive protokoll: Vidar Sandstad og Kristian Fidje 
Tellekorps: Utgår da det vil bli en elektronisk avstemming foretatt ved hjelp av SmartVote 
De foreslåtte personene forespørres på forhånd 
 
Sakliste:  
 
Sak: Årsmeldinger Norske Elghundklubbers Forbund 2024 

• Orientering fra forbundsstyret. – Endre Stakkerud 
• Nordisk samarbeid / NKK samarbeid / Jakthunddivisjonen – Endre Stakkerud 
• Fagsystem avl: Eivind Haugseth  
• Noe fra avlsstrategisk? 
• Noen utvalgsledere? 
 

Sak: Regnskap og budsjett 
Forbundsleder legger fram regnskapet, handlingsplan og budsjettet 
 
Sak: Generaldebatt: 

- NEKF`s Skytemerket, Endre 
 
Saker: 
11.25 FS-sak Digitalisering medlemsbladet Elghunden 
Solvar Nordheim legger fram saken på vegne av forbundsstyret 
  11.1.25 Digitalisering medlemsbladet Elghunden – Telemark EHK 
  11.2.25 Digitalisering medlemsbladet Elghunden – Hedmark EHK 
 
12.25 RS-sak 16.24 Rasestandarden for Norsk Elghund Grå 
Camilla H Repshus legger fram saken på vegne av forbundsstyret 
 
13.25 Digitale kurs og møter – FEHK, TEHK, NHEHK, SEHK og HEHK. 
Endre Stakkerud legger fram saken på vegne av forbundsstyret  



 
14.25 Utvikling av APP knyttet til prøvelederprogram – Nordvestlandet EHK 
Eivind Haugseth legger fram saken på vegne av forbundsstyret 
  
15.25 Synliggjøring av godkjente prøveresultater på Dogweb – Nordvestlandet EHK 
Eivind Haugseth legger fram saken på vegne av forbundsstyret 
 
16.25 Fjerne krav om utstillingspremiering før jaktprøve – Troms EHK 
Camilla H Repshus legger fram saken på vegne av forbundsstyret 
 
17.25 Valg av løs-, band-, og utstillingskomiteene i NEKF – Oslo-områdets EHK  
Eivind Haugseth legger fram saken på vegne av forbundsstyret 
 
18.25 Regelendring uttaksprøve NM – Oslo-Områdets EHK  
Ikke RS-sak. Eivind Haugseth legger fram saken på vegne av forbundsstyret 
 
19.25 Tilskudd NM og UM – Gudbrandsdal EHK og Jotunfjell Fjordane EHK 
Innsendt etter avvises. Endre Stakkerud legger fram saken på vegne av forbundsstyret 
 
20.25 Valg 
 
 

 
 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.36.25 POAG Østsibirsk Laika 

 
Saksutredning: 
Det er siden i fjor høst påvist flere bærere av Primary Open Angle Glaucoma (POAG) hos 
østsibirsk laika (ØSL) i Norge og Sverige. Pr. d.d. er jeg kjent med 4 tilfeller, 1 bærer i Norge 
(diagnose vedlagt), 2 bærere og 1 affisert i Sverige. Dette er ifølge Svenske Laikaklubben 
(SLK) og meg som norsk avlskontakt bekjent, de første registrerte tilfellene av POAG hos 
ØSL i Norge og Sverige. Det er også noen tilfeller i Finland. 

Det er nå svært viktig at alle 3 landene (Norge, Sverige og Finland) tar ansvar og får kartlagt 
omfanget så godt som mulig. 

SLK har allerede tatt ansvar og startet en større kartlegging. I et informasjonsskriv (vedlagt) 
som de har publisert på hjemmeside, sosiale medier og sendt ut til sine medlemmer, skriver de 
blant annet at sykdommen er koblet opp mot mutasjoner i ADAMTS 10-genet. SLK har 
besluttet å sponse DNA-analyser for ØSL i 2025. Dette for å få et bedre bilde av dagens 
situasjon blant hunder som har blitt anvendt, og er planlagt brukt i avl. SLK sponser selve 
DNA-analysen, mens hundeeier selv må dekke utgifter til blodprøven. De har satt et foreløpig 
tak på å sponse 100 DNA-tester a 600,- SEK i løpet av 2025. 



SLK benytter Eurovetgene som testlaboratorium for DNA-analyser, men tester analysert av 
Laboklin skal i følge SLK også gi riktig svar.  

Det er pr i dag ingen av kennelklubbene i Norge, Sverige eller Finland som stambokfører 
POAG hos ØSL. 

Jeg ønsker derfor å fremme 3 styresaker til forbundsstyret (FS) i Norske elghundklubbers 
forbund (NEKF): 

FS.sak.36.1.25 Søke NKK om stambokføring av POAG for Østsibirsk Laika 
Saksutredning: 
POAG har tidligere vært ukjent hos østsibirsk laika i Norge og Sverige. Noen tilfeller har 
tidligere vært kjent i Finland. I og med at det nå er registrert flere bærere og en affisert av 
POAG i Norge og Sverige, ber jeg FS i NEKF om å søke NKK om stambokføring av 
POAG hos østsibirsk laika. 

Vedtak: 
Nedsetter ett utvalg som utreder saken videre i forhold til verifisering av test, frekvens av 
tilstand og krav for stambokføring hos NKK. 
 
Foreslått utvalg: Ingar Hanssen avlskontakt, Camilla H.Repshus og Marte Wetten. 
 

FS.sak.36.2.25 Dekke kostnader i forbindelse med 20 DNA-analyser – POAG hos ØSL 
Saksutredning: 
Svenska Laikaklubben tar nå stort ansvar og har satt i gang en omfattende kartlegging av 
POAG hos østsibirsk laika. Et av tiltakene er å dekke hundeeiers utgifter for selve DNA-
analysen. De dekker 600,-SEK pr hund og har satt et foreløpig tak på å dekke utgifter til 100 
ØSL i 2025. Vilkår for hunder som skal få dekket utgifter er at de fyller alle avlskriterier. 
Denne viktige kartleggingen bør være et felles ansvar for Norge, Sverige og Finland. Norges 
populasjon av østsibirsk laika er vesentlig mindre enn i Sverige med ca 400 individer i Norge, 
og ca 2500 individer i Sverige.  
Jeg søker derfor FS om at Norsk elghundklubbers forbund blir med på å dekke utgifter i 
forbindelse med DNA-analyser for POAG hos ØSL her i Norge. 
Søker om 600,-NOK pr hund med et foreløpig tak på 20 hunder i 2025. Vilkår for å få dekket 
utgifter utarbeides av avlskontakt i samråd med avlsstrategisk utvalg. Det føres en god dialog 
med SLK for å unngå at eventuelle norske medlemmer av SLK får dekket utgifter fra begge 
landene. 
 
Vedtak: 
Avventer utredning fra sak.36.25 

FS.sak.36.3.25 Endring i tekst – Avlskriterier for Østsibirsk Laika 
Saksutredning: 
I gjeldende avlskriterier for østsibirsk laika, 5. kulepunkt, står det i dag: 

• Hunden skal ikke ha eller være bærer av noen arvelige sykdommer. 



I og med at POAG nå er påvist hos østsibirsk laika i Norge og Sverige, er jeg redd for at 
avlsbasen vil bli alt for smal hvis vi skal utelukke bærere av POAG. 

I dag finnes det mye kunnskap om bruken av bærere av POAG i avl. Det kan blant annet vises 
til avl hos Norsk elghund grå og Norsk elghund sort der POAG har vært kjent lenge og det 
føres en kontrollert avl av bærere sammen med ikke-bærere. 

 

Jeg søker derfor om å et tillegg avlskriteriets 5. kulepunkt: 

• Hunden skal ikke ha eller være bærer av noen arvelige sykdommer. Unntak er bærere 
av POAG som kan pares med dokumenterte ikke-bærere. 

Vedtak: 
Avventer utredning fra sak.36.1.25 

 

 

Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.31.25 Handlingsplan 2025 

 

Handlingsplan er presentert 

 

 
 
Saksnr. Sakstittel 
FS.sak.37.25 Eventuelt 

 
- Spørsmål fra Interesseforeningen for Svensk hvit elghund ang svar på søknad. 

o Svensk Hvit Elghund tas inn i Fagsystemet Avl av NEKF. 

 


